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استاندار آذربایجان شرقی در آیین معارفه فرماندار مرند:

فرمانداران جذب سرمایهگذار را در اولویت قرار دهند/ برای تکمیل کریدورهای آزادراهی
میکوشیم

استاندار آذربایجان شرقی با بیان اینکه فرمانداران بایدجذب سرمایه گذار را در اولویت برنامه های خود قرار دهند، گفت:

برای تکمیل کریدورهای آزادراهی استان و اتصال آنها به مرز می کوشیم.

به گزارش روابط عمومی استانداری آذربایجان شرقی، بهرام سرمست در آئین تکریم و معارفه سرپرست فرمانداری شهرستان مرند افزود: مرند یک شهرستان مهم بوده و از نظر

خدماتی که درعرصه های مختلف نظام و انقلاب داشته، حائز اهمیت است.

استاندار آذربایجان شرقی با بیان اینکه جایگاه شهرستان مرند را از شرایط فعلی بالاتر می دانم، اضافه کرد: با توجه به این جایگاه انتظار این بود شهرستان مرند بیش از این توسعه

می یافت و پیشرفت می کرد.

سرمست با تاکید بر اینکه گذشته نگر نبوده و به آینده فکر می کنم، ادامه داد: قبل از اینکه معارفه رسمی شوم، در راستای پیگیری پروژه های کلان و بنیادین استان کارم را شروع

کرده ام.

وی بیان کرد: انتقال آب رودخانه ارس یکی از موضوعاتی بود که مطرح کردم و در شورای اقتصاد و هیئت دولت در حال پیگیری است.

استاندار آذربایجان شرقی گفت: این پروژه آب شرب شهرهای جلفا، مرند، شبستر و تبریز را تامین خواهد کرد.

سرمست به یکی دیگر از ظرفیت های مرند اشاره کرد و گفت: یکی از مزیت های مهم این شهرستان، جایگاه ترانزیتی آن است که دروازه اروپا محسوب می شود و در جاده ابریشم

قرار دارد.

استاندار آذربایجان شرقی به پروژه های آزادراهی نیز اشاره کرد و گفت: آزاد راه تبریز به صوفیان را به سبب اهمیت آن به جد دنبال کرده ام که انشاالله در روزهای آینده به بهره

برداری رسیده و در اختیار مردم قرار خواهد گرفت.

وی گفت: تلاش خواهیم کرد آزاد راه صوفیان به شوردرق به طول ۹ کیلومتر نیز سال آینده به سرانجام برسد و هفت کیلومتر از مرند به سمت جلفا نیز تکمیل شود.

سرمست به اهمیت کریدورها اشاره کرد و گفت: هیچ آزادراهی نداریم که به طور مستقیم به مرز متصل شود، بنابراین این کریدورها را باید تکمیل کنیم.

استاندار آذربایجان شرقی با بیان اینکه در مرند واحدهای راکد و نیمه تعطیل وجود دارد، افزود: هر هفته سه شنبه های اقتصادی تعریف کرده ایم که در قالب آن کارگروه تسهیل و

رفع موانع تولید را در کف کارخانه ها و واحدهای صنعتی تشکیل می دهیم.

وی تاکید کرد: این رویه باید ادامه دار بوده و فرمانداران کارگروه تسهیل و رفع موانع تولید را باید با جدیت دنبال کنند.

استاندار آذربایجان شرقی در بخش دیگری از سخنان خود گفت: مرند باغشهر بوده و از نظر محصولات باغی دارای ظرفیت های زیادی است؛ اما ضرورت دارد در مورد صنایع

تبدیلی کارهای جدی انجام شود و این مستلزم جذب سرمایه گذار است.

سرمست گفت: از فرماندار انتظار می رود جذب سرمایه گذار در اولویت برنامه هایش باشد.

وی ادامه داد: در شهرستان باید یک نهضت و اجماع نظری حول توسعه با حضور صاحبان نظر و سرمایه اتفاق بیفتد.

استاندار آذربایجان شرقی تشریح کرد: فرمانداران یک مجمع مشورتی توسعه شهرستان بدون در نظر گرفتن گرایش های فکری و سیاسی تشکیل دهند که لازمه آن تدوین سند

راهبردی وفاق شهرستان است.

سرمست گفت: باید تعیین چشم انداز و نقشه راه توسعه شهرستان در دستور کار قرار گیرد و در شورای برنامه ریزی استان به تصویب برسد.

وی ادامه داد: برخی ظرفیت های مغفول همچون حوزه گردشگری در این شهرستان وجود دارد که فرماندار باید آن ها را دنبال کند.

استاندار آذربایجان شرقی با تاکید بر اینکه باید تلاش کنیم شهرستان مرند به جایگاه تاریخی خود برسد، گفت: پروژه بیمارستان مرند خواسته به حق مردم است و شایسته نیست
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شهرستانی با این جمعیت از امکانات درمانی لازم برخوردار نباشد که این امر مهم نیز باید دنبال شود.

در این آئین زاهد محمودی به سمت سرپرستی فرمانداری مرند، منصوب و از خدمات و تلاش های داود عباسی در طول تصدی این سمت قدردانی شد.

زاهد محمودی متولد ۱۳۵۲ دارای مدرک کارشناسی ارشد مدیریت اجرایی با گرایش مدیریت استراتژیک و از نیروهای باسابقه مجموعه وزارت کشور است. وی در دولت های

یازدهم و دوازدهم، به عنوان فرماندار در شهرستان های جلفا، آذرشهر و اهر خدمت کرده و در کارنامه کاری او عناوین دیگری مانند بخشدار خداآفرین، بخشدار مرکزی جلفا،

کارشناس ارشد امور اداری، کارشناس امور انتظامی، کارشناس بودجه و کارشناس ارشد سرمایه گذاری دیده می شود.
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